

Title (en)
Slay.

Title (de)
Weblade.

Title (fr)
Battant.

Publication
EP 0268762 A1 19880601 (DE)

Application
EP 87112941 A 19870904

Priority
CH 429486 A 19861030

Abstract (en)

The sley contains a reed bar (6) arranged on a bend-resistant hollow-shaft part (8) of a pivoting shaft (5) and with a web part (12) resembling a hollow carrier and possessing a box-shaped cross- sectional portion and with a head part (11) to which a weaving reed (7) is fastened. The reed bar (6) is fastened to the hollow-shaft part (8) by means of two flange portions (13) which project on both sides from the box-shaped cross-sectional portion of the web part (12) and which extend essentially over the length of the web part (12). The reed bar can be produced, without any substantial remachining, from a longitudinally flexural, drawn sectional bar, preferably of light metal, and be made correspondingly thin-walled. <IMAGE>

Abstract (de)

Die Weblade enthält einen auf einem biegesteifen Hohlwellenteil (8) einer Schwenkwelle (5) angeordneten Rietbalken (6) mit einem hohlträgerartig ausgebildeten, eine kastenförmige Querschnittsparte aufweisenden Stegteil (12) und einem Kopfteil (11), an dem ein Webeflamm (7) befestigt ist. Der Rietbalken (6) ist mit zwei von der kastenförmigen Querschnittsparte des Stegteils (12) beidseitig abstehenden Flanschpartien (13), die sich im wesentlichen über die Länge des Stegteils (12) erstrecken, auf dem Hohlwellenteil (8) befestigt. Der Rietbalken muss ohne wesentliche Nachbearbeitung aus einem über seine Länge biegeweichen, gezogenen Profilstab, vorzugsweise aus Leichtmetall, gefertigt und entsprechend dünnwandig ausgeführt sein.

IPC 1-7

D03D 49/60

IPC 8 full level

D03D 47/30 (2006.01); **D03D 49/60** (2006.01)

CPC (source: EP)

D03D 49/60 (2013.01)

Citation (search report)

- [Y] CH 572117 A5 19760130 - RUETI AG MASCHF
- [YD] FR 2401248 A1 19790323 - RUETI TE STRAKE BV [NL]

Cited by

EP4163429A1; EP1167600A1; EP1310588A3; US6913044B2

Designated contracting state (EPC)

BE CH DE FR IT LI

DOCDB simple family (publication)

EP 0268762 A1 19880601; JP S63126948 A 19880530

DOCDB simple family (application)

EP 87112941 A 19870904; JP 27199987 A 19871029